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       Kołobrzeg, dnia 15 kwietnia 2020 r. 

BRM. 0002.21.2020.K 

Protokół Nr 21/2020 

z XXI sesji Rady Miasta Kołobrzeg zwołanej na wniosek Prezydenta Miasta Kołobrzeg 

w dniu 15 kwietnia 2020 r. o godz.13:00.  

 

Sesja Rady Miasta Kołobrzeg odbyła się z wykorzystaniem środków porozumiewania się 

na odległość (zdalny tryb obradowania). 

Sesja została zwołana na wniosek Prezydenta Miasta Kołobrzeg na podstawie art. 20 

ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990  r. o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2019 r. poz. 506, ze 

zm.) oraz art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób 

zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U. z 2020 r. poz. 374, ze zm.). 

Do zawiadomienia o zwołaniu sesji został dołączony wniosek Prezydenta Miasta o zwołanie 

sesji wraz z porządkiem obrad zaproponowanym przez wnioskodawcę oraz projekty uchwał. 

Porządek obrad zaproponowany przez Prezydent Miasta: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z prac pomiędzy sesjami. 
3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1)  przedłużenia terminu płatności rat podatku od nieruchomości za miesiąc 
kwiecień 2020 przedsiębiorcom będącym podatnikami podatku od 
nieruchomości na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg, których płynność 
finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych 
konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID – 19, 

2)  odstąpienia od dochodzenia należności o charakterze cywilnoprawnym  
z tytułu czynszów przypadających Gminie Miasto Kołobrzeg lub jej 
jednostkom organizacyjnym w stosunku do przedsiębiorców, których płynność 
finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych 
konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19, 

3) uchylenia uchwały w sprawie opłaty prolongacyjnej. 
4. Zamknięcie sesji. 
 

Zgodnie z § 33 ust.3 Statutu Miasta obrady Rady Miasta były transmitowane i utrwalone za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagranie sesji na nośniku elektronicznym 

stanowi załącznik do protokołu. 

Protokół Nr 20/2020 z XX sesji Rady Miasta, która odbyła się w dniu 25 marca 2020 r. był 

wyłożony do publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani 

zastrzeżeń do protokołu. 

Punkt 1 - otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Piotr 

Lewandowski otworzył XXI sesję Rady Miasta Kołobrzeg zwołaną na wniosek Prezydenta 

Miasta Kołobrzeg. Sesja zgodnie z obowiązującymi przepisami odbyła się w trybie zdalnego 

obradowania z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość 
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Przewodniczący powitał: 

 Radnych uczestniczących w zdalnym trybie obradowania 

 Panią Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta,  

 Panią Ewę Pełechatą – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. gospodarczych, 

 Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. społecznych, 

 Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli,  

 Panią Jolantę Włodarek - Skarbnika Miasta,  

 Przewodniczący powitał mieszkańców oglądających transmisję z obrad sesji. 

Radni uczestniczący zdalnie w obradach XXI sesji: 

1. BARWINEK Kamil 

2. BEJNAROWICZ Maciej 

3. BIEŃKOWSKI Bartosz 

4. BŁASZCZYK Bogdan 

5. BRĄCZYK Renata 

6. DĄBKOWSKI Artur 

7. GROTTO Małgorzata 

8. HOK Adam 

9. KALINOWSKI Jacek 

10.KIEŁKOWSKI Przemysław 

11. LEWANDOWSKI Piotr 

12. PARUS Wiesław 

13. PLEWKO Krzysztof 

14. RZEPKA Piotr 

15. SZARŁATA – WOŹNIAK Karolina 

16. TRAFAS Agnieszka 

17. WILK Danuta 

18. WOŹNIAK Jacek 

19. ZAWADZKI Dariusz 

20. ZIELIŃSKA Izabela 

21. ZIĘBA Łukasz 
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Przewodniczący, który prowadził obrady sesji z sali konferencyjnej Urzędu Miasta Kołobrzeg, 

ulica Ratuszowa 13 stwierdził, że w zdalnym trybie obradowania o godz. 13:00 w sesji 

uczestniczyło 21 radnych.  Przewodniczący stwierdził, że jest to wymagane quorum, by 

obrady były ważne. 

Radni wraz z zaproszeniem na sesję otrzymali wniosek Prezydent Miasta o zwołanie sesji 

wraz z porządkiem obrad oraz projektami uchwał ujętymi w porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował, że do zmiany porządku obrad wymagana jest bezwzględna 
większość ustawowego składu Rady, czyli 11 głosów za i dodatkowo jeszcze jest wymagana 
zgoda Prezydenta Miasta, który był wnioskodawcą zwołania sesji. 
 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji nad porządkiem obrad, Przewodniczący 

przeszedł do punktu 2 porządku obrad. 

Punkt 2 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z prac pomiędzy sesjami. 

Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przedstawiła Radzie sprawozdanie z prac 

pomiędzy sesjami.  

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję. 

Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja i wystąpienia zostały 

nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

Punkt 3 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu płatności rat 
podatku od nieruchomości za miesiąc kwiecień 2020 przedsiębiorcom będącym 
podatnikami podatku od nieruchomości na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg, których 
płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych 
konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID – 19 
 

Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. Szczegółowe uzasadnienie projektów uchwał na prośbę Prezydent Miasta 

przedstawił Pan Stefan Mazurkiewicz – radca prawny. 
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Stanowska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera cały pakiet 

pomocowy. Klub popiera stanowisko wyrażone przez związki zawodowe spółek. 

Głównym celem powinno być utrzymanie miejsc pracy. Klub akceptuje wydatki na 

inwestycje już realizowane. Na zakończenie Przewodniczący Klubu zapowiedział, że 

Klub będzie głosował za projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że z ramienia Klubu brał 

udział w pracach zespołu. „Dla Klubu jest najistotniejsza ochrona miejsc pracy.  

I pracodawcy powinni uzyskać stosowną pomoc. Spółki miejskie są także 

beneficjentami tej pomocy. Tutaj nie ma miejsca na spory, liczy się szybkość 

działania i wyraźny synal dla przedsiębiorców. Cieszy nas jednomyślność Rady 

Miasta w tym zakresie. Chcielibyśmy, aby to doradztwo prawne było szersze. Mając 

świadomość tego, ze niedługo powrócimy do tych spraw, jako Klub popieramy ten 

projekt uchwały.” 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub również brał udział w pracach 

zespołu. „Ta pomoc, to jest sygnał do udzielenia dalszej pomocy. Byliśmy zgodni, 

jeżeli chodzi o miejsca pracy. Zgodni, co do trybu zwołania dzisiejszej sesji. Jesteśmy 

za tym projektem uchwały.” 

 

Szczegółowe wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone 

za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja i wystąpienia zostały 

nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan Stefan Mazurkiewicz – radca prawny 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja i wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi 

załącznik do protokołu. 

Przewodniczący po zamknięciu dyskusji zarządził głosowanie mad projektem  

uchwały w sprawie przedłużenia terminu płatności rat podatku od nieruchomości za miesiąc 

kwiecień 2020 przedsiębiorcom będącym podatnikami podatku od nieruchomości na terenie 

Gminy Miasto Kołobrzeg, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku  

z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID – 19: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Kalinowski 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXI/303/20 

w sprawie przedłużenia terminu płatności rat podatku od nieruchomości za miesiąc 

kwiecień 2020 przedsiębiorcom będącym podatnikami podatku od nieruchomości na 

terenie Gminy Miasto Kołobrzeg, których płynność finansowa uległa pogorszeniu  

w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu 

COVID – 19. 

 

Punkt 3 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie odstąpienia od dochodzenia 

należności o charakterze cywilnoprawnym z tytułu czynszów przypadających Gminie 

Miasto Kołobrzeg lub jej jednostkom organizacyjnym w stosunku do przedsiębiorców, 

których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem 

negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19 

Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem i autopoprawką w § 2 ust.2 pkt 2, który otrzymuje brzmienie: „2) brak 

zaległości z tytułu należności cywilnoprawnych wobec wierzyciela w kwocie nie wyższej niż 

50 zł przed dniem 1 marca 2020 r.”. 

Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pan Stefan Mazurkiewicz – radca prawny 
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 Pani radna Renata Brączyk 

 Pan Stefan Mazurkiewicz – radca prawny 

 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja i wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi 

załącznik do protokołu. 

Przewodniczący po zamknięciu dyskusji w pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad 

autopoprawką zgłoszoną przez Panią Prezydent Miasta o treści: W § 2 ust.2 pkt 2 otrzymuje 

brzmienie: „2) brak zaległości z tytułu należności cywilnoprawnych wobec wierzyciela w 

kwocie nie wyższej niż 50 zł przed dniem 1 marca 2020 r.”. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Agnieszka Trafas 

 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Kalinowski 

 

Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła autopoprawkę 

Prezydent Miasta. 

 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

odstąpienia od dochodzenia należności o charakterze cywilnoprawnym z tytułu czynszów 

przypadających Gminie Miasto Kołobrzeg lub jej jednostkom organizacyjnym w stosunku do 

przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem 

negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19 wraz z przyjętą 

autopoprawką Prezydent Miasta: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
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Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 
Zięba 
 
NIEOBECNI (1) 
Jacek Kalinowski 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXI/304/20 

w sprawie odstąpienia od dochodzenia należności o charakterze cywilnoprawnym  

z tytułu czynszów przypadających Gminie Miasto Kołobrzeg lub jej jednostkom 

organizacyjnym w stosunku do przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa 

pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych  

z powodu COVID-19. 

Punkt 3 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie opłaty 

prolongacyjnej: 

Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Stanowiska Klubów Radnych:  

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchylenia uchwały  

w sprawie opłaty prolongacyjnej: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

 Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Kalinowski 

 

Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXI/305/20 

w sprawie uchylenia uchwały w sprawie opłaty prolongacyjnej. 

Punkt 4 – zamknięcie sesji. 

Przed zamknięciem sesji, Przewodniczący podziękował wszystkim za udział w sesji. 

Zapowiedział również, że kolejna sesja odbędzie się również w trybie zdalnym  

z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XXI sesję Rady 

Miasta Kołobrzeg zwołanej na wniosek Prezydenta Miasta, która odbyła się w zdalnym trybie 

obradowania z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg – Piotr Lewandowski  

 

Osoba sporządzająca protokół – Danuta Nowak  

 


